
PLENARI D'ENTITATS 

Data  : 28   de maig de 2013 
Lloc: Sala polivalent del Casal de Cultura 
Hora: de 19,30 h a 21,15 h
Assistència: Per l’Ajuntament: Isabel Marcuello, regidora de Participació ciutadana, 
Maria Merino , Sònia Cazo , Dolors Palet del Servei de Participació Ciutadana.

Les entitats assistents
· Danzas Folklóricas de Sant Adrià
. APRODISA.
· Associació de Dones l'Agulla Daurada
· AFAMMEBAN
. Associació de dones de Sant Adrià 
. Associació de Puntaires de Sant  Adrià   
. Grup de Solidaritat És l'Hora!
. C.P. Jubipens 
. Associació cultural Gent Gran 2000
. Associació veïnal Sant Joan Baptista
. Seitons 
. C.P. Barri de Sant Joan 
. Plataforma Autonomia Personal  

Excusats sessió:

 ACAF

Omissions:
A  les  reunions,  les  persones  presents  anoten  en  el  full  que  es  passa  per  fer 
l'acta,l'associació  que  representen.  L'omissió  d'alguna  associació  en  aquesta  acta  es 
degut a que no va ser inscrita en el full esmentat.
Cas  d'haver  qualsevol  omissió  o  error,  ens  ho  podeu  comunicar  i  farem  l'oportuna 
anotació a la propera acta.
Moltes gràcies.
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Desenvolupament de la sessió

La regidora de Participació ciutadana Isabel Marcuello, dona  la benvinguda a tots els 
presents i s'excusa de no poder estar present en la reunió, doncs en el mateix moment ha 
d'estar en un altre reunió en el mateix edifici. 
 
María Merino, cap de Participació ciutadana, explica que l'objectiu de la reunió d'avui, té 
dues vessants. Veure quines propostes hi han per treballar el tema de la Marató de TV3 i  
per l'altre és establir el calendari de reunions del Plenari a partir del mes de setembre, per 
començar a treballar la 9ena. Mostra d'Entitats del proper any. 

D'acord amb el que va explicar Isabel Rojas de l'associació Plataforma per la Autonomia 
Personal, en la passada reunió del 30 d'abril en la que va fer una  proposta que volen dur 
a terme per recaptar fons que ajudi en la investigació de la malaltia  ELA ( Esclerosi lateral 
amiotròfica ) que és una malaltia neurològica degenerativa .i la qual  pertany a un grup de 
dolències anomenat malalties de les neurones motores, que són caracteritzades per la 
degeneració gradual i mort d'aquest tipus de neurones. 
L'objectiu d'aquesta proposta és la de participar en la propera edició de la Marató de TV3 
per tal de recaptar fons per la investigació de la ELA i fer visible aquesta malaltia. 
En motiu d'aquesta proposta la Regidora Isabel Marcuello, va animar a tots els presents a 
que aportessin idees per tal de que tota la societat adrianenca podes participar en 
aquesta iniciativa i donar suport com també es farà des de l'Ajuntament,  a la proposta 
realitzada per Isabel Rojas. El Plenari va acceptar aquest nou repte manifestant que 
aportarien les seves propostes. 

En base a aquest esdeveniment, Maria Merino explica com  des del Servei de Participació 
Ciutadana es pensa treballar aquest tema. En primer lloc posar-nos en contacte amb les 
diferents àrees de l'ajuntament i treballar el tema de la Marató conjuntament, per tal de fer 
una proposta conjunta, contant també amb les entitats. 
Es considera important fer una comissió per coordinar les propostes que vagin arribant 
per part de les entitats.
També considera important que l'associació obrís un compte bancari perquè tothom 
possés els diner de contribució a la Marató.  

Sonia Cazo recorda que aquest any la Marató de TV3 va dirigida a recaudar  recursos per  
la investigació de les malalties neuro-degeneratives, i entre aquestes malalties es troba la 
ELA ( Esclerosis lateral  ). L'acte de la Marató es farà el dia 15 de desembre i en aquesta 
data tot Sant Adrià podria donar testimoni del seu suport per aquesta causa. 

Isabel Rojas, de la Plataforma per l'autonomia personal, explica que el 21 de juny és el dia  
internacional de la ELA. L'associació posarà un estand a Rambla Catalunya de Barcelona 
com han fet altres anys, però es podria fer alguna cosa el 20 o 21 de juny aquí a Sant  
Adrià i d'aquesta manera ja és comença a divulgar la participació a la Marató de TV3. 

L'entitat de petanca comenta que es podria fer una lona amb un logo sobre Sant Adrià
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 està amb la ELA i que ja el dia 20 es podés penjar i aprofitar-ho també per l'esdeveniment  
del dia 15 de desembre . 

Isabel Rojas comenta que des de la Plataforma a la que ella pertany es pot dissenyar el

logotip. Especifica que ella pertany a dues plataformes sobre la ELA, la de Sant Adrià i  
també a nivell  nacional.  ,  però que tot  el  que es fes des de Sant  Adrià,  seria  per  la 
Plataforma de SAB. Comenta que es es podria fer la difusió a través de tots el mitjans
 que disposa l'Ajuntament. 
Isabel explica que ella és una de les afectades per aquesta malaltia i que és una de les 
més greus i alhora és minoritària, per el que és molt important donar-la a conèixer . A 
nivell de l'Associació nacional tenen 130 persones famoses que col·laboren amb ells i fan 
fotos  amb la  samarreta “  la  ELA existe  “que és una manera de fer  difusió  i  donar  a 
conèixer la malaltia. 
En  aquest  sentit  es  podria  demanar  als  polítics  de  l'ajuntament  que  es  posessin  la 
samarreta de la ELA , ja sigui pel dia 21 de juny o pel dia de la Marató.  

Des de l'ajuntament es proposa a nivell institucional fer una moció i/o manifest respecte 
aquesta  malaltia,  i  també  des  de  cada  regidoria  estaria  be  que  es  fessin  activitats 
conjuntes ( això està pendent d'una reunió a nivell tècnic ) 

L'altre  part  és  el  de  les  entitats,  que  poden  muntar  activitats  per  ajudar  en  aquesta 
sensibilització i alhora recaudar ajuts econòmics per la Marató. Estaria be que ens féssiu  
arribar les propostes  i des del servei les organitzaríem per donar sortida. És important la  
vostra participació perquè des de les entitats és molt més fàcil mobilitzar a la gent. 

Intervencions :

Club de petanca : comenten que seria interessant formar una comissió per organitzar les 
activitats que vagin sorgint. 

Isabel Rojas: La Plataforma a més de les samarretes també tenim un rellotge de sorra 
com a símbol de l'associació que també és pot utilitzar. També comenta la possibilitat de 
que el  dia  de  la  Marató  vinguin  esportistes  famosos.  Ells  estan  en  contacte  amb un 
nadador que es diu Caballero que tot el que fa és per la ELA.
Respecte fer xerrades a les escoles, creu que el que s'hauria d'explicar són els problemes 
que crea la malaltia i que no es pagat per ningú. Per part de les institucions no es reconeix 
la independència personal 

Sonia Cazo ; La idea de la comissió està molt be per tal d'organitzar i formalitzar els  
diferents projectes que vagin sorgint. 
S'intentarà fer una fitxa on expliqueu quina activitat fareu , dates de contacte, material 
necessari  i les dades que teniu previstes fer. 

Dones de Sant Adrià: com a colofó final es podria fer una concentració a la plaça de la 
Vila amb tothom. 
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És l'Hora :  El proper 5 de juliol a la Plaça de l'Església es fa el sopar solidari i invita a 
Isabel Rojas perquè expliqui i faci difusió de l'acte. També comenta que seria important 
que  a  la  pàgina  web  de  l'ajuntament  és  posi  el  logotip  i  s'aboqui  tota  la  informació 
respecte aquest acte. 

Per finalitzar la reunió es queda d'acord que ens tornarem a reunir els propers dies : 30 de 
setembre; 29 d'octubre i 26 de novembre ( s'enviarà la convocatòria ) 
També es faran arribar les fitxes i paral·lelament es farà difusió a la web i a tots els mitjans  
al nostre abast. És important tant el recollir diners com el el sensibilitzar i conscienciar a la  
societat  . 

Espai de les entitats :  

El dia 21 de juny en el programa de radio “ Hoy por hoy “ fan una entrevista a la Isabel  
Rojas sobre la ELA

El 20 de juny a les 19,30 xerrada a la Biblioteca. 

El dia 22 de juny posen un estand a la Rambla Catalunya. 

.- Puntaires de Sant Adrià , el 15 de juny fan la trobada de puntaires i sol·liciten 
samarretes  i també fulletons. La trobada es fa de 10 a 13 hores a sota l'autopista 
entre Avda. De la Platja i Avda. Catalunya. 

– És l'Hora , recorda el sopar de solidaritat amb els concerts d'estiu , el proper 5 de 
juliol. 

I sense més finalitza la reunió a  les 21 hores. 

Servei de Participació ciutadana 

Sant Adrià de Besòs, 4 de juny de 2013 
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